
 

 

Reactie Woonstichting Land van Altena op het visitatierapport 2020 

 

Als organisatie zijn wij blij met de behaalde resultaten en de weergave van onze organisatie 

zoals deze beschreven is in het visitatierapport dat door de visitatiecommissie van Raeflex is 

opgesteld. 

Wij zijn van mening dat de visitatiecommissie er goed in geslaagd is om het functioneren van 

onze corporatie in de periode 2016-2020 in beeld te brengen. Wij herkennen ons als 

organisatie in de omschrijving die de commissie van onze corporatie geeft en we zijn trots op 

de door de commissie opgevoerde sterke punten van onze organisatie.  Met name de 

waardering van de plus punten van ons als kleine corporatie die dicht bij zijn huurders staat. 

De verbetersuggesties, gedaan door de commissie, hebben wij zowel met de commissie als 

intern met de RvC en medewerkers besproken.  Wij nemen de verbetersuggesties mee in 

onze beleidsagenda en zullen deze monitoren in onze diverse overlegorganen.  

We bedanken onze stakeholders, leden van de RvC en de medewerkers, die hebben  

meegewerkt  aan de visitatie, voor hun medewerking en in het bijzonder de 

visitatiecommissie voor hun positief kritische houding en de prettige samenwerking. 

 

Woonstichting Land van Altena 

 

 

Anja Verdaasdonk van Weerlee,           Herman Streefkerk 

Directeur/bestuurder                                                           Voorzitter Raad van Commissarissen 

 

Mei 2020 

 

 


